
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Øster Starup skole 
                                                                

                             
Deltagere: 

Tina Unnerup, Steen Due, Paul Jakobsen, Frank Holm Hansen, Christina Hahn Møller, Lars Engelbrecht Schau, Anne Krog 

Kristensen, Karen Vinge Pedersen, Flemming Mortensen, Teddy Madsen, elevrådsrepræsentanter og Monica Kruse 

 
 

 

Afbud fra: Lars Engelbrecht og Paul Jakobsen 

 

 

 

 

 

Mødedato: 23. oktober 2019 

Tid: 19.00-21.00 

Mødested: Personalerummet 

Indkaldt af: Monica Kruse 

 

Referent: Teddy Madsen 



 

Dagsorden: 

Punk
t nr. 

Emne 
 

Tid:  Type/proces:  Hvem Baggrund Formål:  Referat/handling: 

1. Faste punkter 

 Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendelse 

referat 

 Opfølgning fra 

sidst 

 

19.00
-
19.05 

Orientering og 
kort drøftelse. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Monica Opfølgning 
jf. 
bestemmels
er 
 
 
 
 
 
 

Løbende 
overblik og 
dialog 

Dagsorden godkendt. 
Referat godkendt. 
Frank Holm Hansen er 
rep. i halbestyrelsen. 
Præsentation af SB og 
velkomst til Kirstine 8. 
kl og Casper 9. kl. . 
Monica ref kort 
omkring SB´s arbejde. 

 
2. 
 

Cykeltyveri 19.05
-
19.10 

Orientering  Monica  Løbende 
dialog 

FH (Frank) opdagede 
tyven i Egtved og har 
taget nummerpladen 
af ham til politiet. 
Husk at låse cyklerne.  

3. Nyt omkring 
skolepatruljen  

19.10
-
19.15 

Orientering - 
inddragelse 

Teddy  Løbende 
dialog 

Uddannelse af en 
trafikkoordinator. 
Lokalpolitiet bliver 
inviteret til at hipe 
patruljen. Uddannelse 
af patruljen. Hvad gør 
vi omkring kl. 13.15    

4. Kiss and goodbye zone 19.15
-
19.20 

Orientering - 
inddragelse 

Teddy-Monica  Løbende 
dialog 

Vi kontakter de skoler 
der også har en zone 
og hører om de har 
haft held til at undgå 



af forældre parkerer i 
zonen.  

5. Rettighedsrådet 19.25
-
19.40 

Fremadrettet 
arbejde 

Flemming  At skabe 

sammenhæng 

mellem skole 

og 

skolebestyrels

en 

Der er nedsat et nyt 
råd og det er elever 
der virkelig har ønsket 
om at være med og 
gøre et arbejde. 
Flemming fortæller 
lidt om hvad der 
arbejdes med i det 
kommende år. 
pizzaaften, 
klassecharters, 
baseline m.m. Vi har 
fået to 
samarbejdsskoler, der 
er i gang med at blive 
certificeret/er 
certificeret  
rettighedsskoler. Et af 
de næste skridt er at 
få gjort det mere 
synligt at vi er en 
rettighedsskole. 
Hvordan kan vi bruge 
SB som støtte til 
rådet? Forældrerep. er 
et ligeværdigt medlem 
af rådet. SB debatterer 
hvordan rådet skal 
arbejde og hvor 
ideerne kommer fra. 



Frank vil gerne lave et 
flag hvis vi kan få en 
fil.. 

6. Øster Starup skoles 
venner 

19.40
-
19.45 

Orientering Monica  Fremadrettet 
samarbejde 

Generalforsamling 
mandag 21.10. ganske 
få deltagere. 
Bestyrelsen er Henrik, 
Lars og Jan. Per er 
suppleant. ØSS´s 
venner kontakter 
skolen vedr. 
fremtidige 
samarbejde.  

7.  Skolebodens indtjening 19.45
-
20.00 

Drøftelse Monica  Løbende dialog 5. årgang står for 
boden. Tænkt som 
supplement til 
madpakken. Gamle 
retningslinjer siger at 
der må tjenes ca. 
30.000 kr. Hvad gør vi 
hvis der tjenes mere? 
SB debatterer 
forskellige muligheder. 
Etik, moral, 
købmandsskab, 
rimelige priser, socialt 
fællesskab, baren skal 
måske sættes ned?, 
top på indtjeningen – 
resten kan gives til 
velgørende formål, 
god læring, tjene hvad 



man skal bruge, hvad 
er formålet med 
boden? Pengene er til 
klassens aktiviteter, 
HUSK at vi skal have 
det der besluttes på 
informationsmøde til 
klasser.  

7. Fællesarrangement 
skolebestyrelse/lærere 

20.00
-
20.05 

Orientering Anne/Monica/Kar
en 

 Fremadrettet 
samarbejde 

Evt. den 16.4. til et 
arrangement planlagt 
af Vejle Lærerkreds 

8. Faste punkter 

- Nyt fra skolen 

lærere/pædago

ger 

ledelsen 

- Nyt fra TR 

 

20.05
-
20.15 

Orientering/kor
te drøftelser 

 Hele tiden 
være 
orienteret 
om, hvad 
der rør sig 

At skabe 
sammenhæng 
mellem skole 
og 
skolebestyrelse
n 

Kirstine og Casper 
fortæller lidt fra A-
ugen (41). Der er 
generelt arbejdet med 
FN´s 17 verdensmål. 
Alle på tværs af 
årgange. Blandede 
følelser omkring 
emnerne. Monica 
supplerer med at vi i 
ledelsen har været 
rundt og set 
fremlæggelserne i 
hver vores afdeling. 
Karen fortæller at 
udskolingen havde 
besøg af folk fra vejle 
bib. onsdag. Flemming 
fortæller om a-ugen i 
indskolingen. Planlagt 
af Brian og Jonas. Det 



nære. Sundhed og 
trivsel.   
 
Karen fortæller 
omkring 
arbejdstidskommissio
nen og at de kommer 
med et udspil i 
vinteren 2019-20.  

9.  Princip, retningslinje, 

politik- hvad er 

forskellen? 

20.15
-
20.25 

 Monica  Fremadrettet 
samarbejde 
og skabe 
sammenhæng 
mellem skole 
og 
skolebestyrels
e 

Monica orienterer 
omkring hvad 
forskellen på en 
politik, et princip, en 
retningslinje er.  

10. Evt. 20.25
-
20.30 

Fremadrettede 
punkter 

   Tandplejen (Anne 
lægger på AULA), 
Mobiltelefoner, 
Referat på AULA, 
Frank sidder i 
halbrugerbestyrelsen 
som skolens rep. 
fortæller lidt om 
planeren for 
udbygning af hallen.  

11. Tanker ind i temamøde 

med en folkevalgt fra 

byrådet. 

Forslag til hvem? 

20.30
-
21.00 

 Anne (Monica)  Fremadrettet 
arbejde 
At skabe 
dialog mellem 

 



skolen og 
forvaltningen 

 

 


